## 2017 主日崇拜事奉輪值同工

		<u> </u>	
	本週主日 This Sunday	下週主日 Next Sunday	
	01/14/2018	01/21/2018	
中文主席	宋保軍	蔣洪平	
English Presider		M & 1	
中文講員	張文迪長老	麥浪牧師	
English Speaker	Rev. Josh Olds	Pastor Ron Meyers	
翻譯 Interpreter	高 琳	潘志勤	
中文司琴 Pianist	陈雅冰	Grace Hsu	
中文招待	姜 華,洪绍基	宋保軍,徐慧君	
Ushers	蔡英超,熊就勝	熊就豪,高 琳	
音響/投影	劉砥中/施明潔	鲁 锋/劉砥中	
Audio Engineer/PPT	<b>到枫 午 / 池 约 凉</b>	首 洋/到枫丁	
托兒 Nursery	陳凌楓/邱鈺媛	譚玫琍/何若萍,史新新	
圖書館 Library	武淑菊	高 琳	
分菜同工	羅美珍,邹小萍,	譚玫琍, 刘杰铭,	
Lunch Serving	刘 兵,王琇玲	暢麗平,Grace Epp	
清潔同工 Cleaning	高 琳,方向	宋保軍,Jake Epp	
保安 Security	宋保軍(S)/李允誠(F)	蔣洪平(S)/方 向(F)	
Officer	<del>ヘー (0) / ナル (F)</del>	77 77 (O) / 73 PU (F)	
週二 Tuesday	婦女團契 Women's Bible Study Fellowship		
週五 Fri. Night	青少年團契,家庭查經 Youth/Family Bible Study		

每月常費預算

宣道預算

Monthly Budget for General: \$14,000.00 Mission: \$2,500.00

Contributions	Last Sunday	Month-to-date	Nov. Income	Nov. Expenses
奉獻	上週	本月已收	收入	支出
常費 General	\$2, 741. 18	\$2, 741. 18	\$9, 868. 00	\$9, 460. 34
建堂 Building	\$0.00	\$0.00	\$0.00	\$700.00
宣道 Missions	\$240.00	\$240.00	\$1,810.00	\$60.00
其他 Special	\$0.00	\$0.00	\$0.00	\$0.00

The fund balances as of 11/30/2017:

Building Fund \$9, 788. 57 Interest Fund \$21, 343, 47 Mission Fund \$-683.91

General Fund \$131, 408. 86 Love Fund **\$**311. 16

Total Balance: **\$**162, 168, 15

牧師 Pastor 程保治 Jeff Cheng Tel: (918) 970-0053 jeffpcheng@gmail.com	長老 Elder 張文迪 Wen-Dyi Chang Tel: (918) 252-4886 wendyiandlouise@gmail.com	Associate English Pastor Rev. Joshua Olds Tel: (214) 597-8573
--	---	---



# 滔沙華人基督教會

Tulsa Chinese Christian Church 1430 S. 131st E. Ave., Tulsa, Oklahoma 74108 Tel: (918) 438-6449 http://www.tulsaccc.org/

# 作主門徒·渴慕主的话

Be a Disciple Longing for God's Word

主日崇拜程序 ORDER OF WORSHIP

一月十四日 January 14, 2018

主席 Presider: 宋保軍

10:45AM - 12:15PM

司琴 Pianist: 陈雅冰

講員 Speaker: 張文迪長老

默禱 Silent Prayer 625 主在聖殿中 The Lord Is in His Holy Temple 眾坐 All 宣召 Convocation 詩 Psalm 146:1-2 主席 Presider

頌禱 Praise and Prayer 讚美一神, 主禱文 Doxology. The Lord's Prayer 眾立 All

讚美詩 Singspiration

眾坐 Congregation

祈祷 Invocation 讀經 Scripture Reading

加拉太書 5:16-26 眾坐 Congregation 張文迪長老

靠聖靈行事 證道 Walking in the Spirit

Elder Wen-Dvi Chang

主席 Presider

主席 Presider

奉獻 Offering 528 基督精兵奮起 Soldiers of Christ, Arise 主席 Presider

姜華, 洪绍基, 蔡英超, 熊就勝

歡迎, 報告 Welcome, Greeting & Announcements

榮耀歸於真神 Glory to God in the Highest 眾立 Congregation

祝禱 Benediction

讚美 Praise

Sermon

程牧師 Rev. Jeff Cheng

阿們頌 Amen Praise

眾立 Congregation 眾坐 Congregation

默禱 Silent Praver

眾坐 Congregation

殿前代禱 Altar Praver Request

#### 報告事項:

- 1. 歡迎新朋友參加主日崇拜。願神賜福大家! 請大家留步到舊堂共享午餐。
- 2. 下主日 (1/21) 是宣教主日, 講員為麥浪牧師, 聯合主日學將在早上九點十五分: 聯合崇拜十點四十五分聚會。請預備心參加。
- 3. 本週四 (1/18) 有教會的探訪活動,七點半開始在李允誠執事家集合後出發。 請有感動的弟兄姐妹出席. 一起同心參與關懷事工。
- 4. 今天午饭以后我们将会举行本年度第一次执事会会议,请大家按时参加。
- 5. 英语弟兄早餐會将于 1 月 20 日 (周六) 8:00am-10:00am 在 Gigi's Kitchen 举行。聯繫人: Tony Tan 或 Chris Chow
- 6. 教會將要更新 2018 年會友通訊錄, 若你過去一年裡有更新電話或地址, 請在大堂外面的草稿上更新或請向保軍執事登記。若是你是在最近一年裡才開始 參加聚會, 也請你將你的信息加上。謝謝。
- 7. 上主日中/英語崇拜出席人數 122 人。

#### 祷告事項:

- 1. 為2018年弟兄姊妹更渴慕主的話,立定心志一年讀聖經一遍禱告。
- 2. 為明年 1/19-1/21 宣教年會的講員 Ron Meyers 牧師、籌備工作及大家能積極參與禱告。
- 3. 為 TU/ORU 學生團契歡迎新生, 新生的生活適應及救恩禱告。
- 4. 為牧者和長執們的事奉及家庭禱告。
- 5. 為 Linda & Daniel Gadd 在澳門的醫療宣教代禱。
- 6. 為12年級高中生 (Angela, Joseph and George Wang) 申請大學祷告, 求神帶領。
- 7. 為2018年教会要組成的短宣隊禱告,求神興起更多弟兄姊妹參加。
- 8. 為 1/18 教会關懷探訪的對象及弟兄姊妹積極參與禱告。
- 9. 為劉嘉揚弟兄的工作穩定及公司能接到新項目禱告。
- 10. 為執事会主席張毅弟兄出差日本平安及工作得力禱告。
- 11. 為 Auntie Grace 1/31 至5月底去新加坡來回平安禱告。
- 12. 為志勤、沛仁回台灣探親,進出平安禱告。

#### **Announcements:**

- 1. We welcome new friends who worship with us. Please stay for lunch and fellowship with us.
- 2. Next Sunday (1/21) is our annual mission conference Sunday. Combined Sunday school will begin at 9:15 AM; Combined worship at 10:45 AM. Our speaker is pastor Ron. Please prepare your heart to attend the service.
- 3. This coming Thursday (1/18) we have church wide visitation program. Please join us at brother Yung Lee's house at 7:30 pm before heading out to visit people.
- 4. Today after lunch, there will be 2018 first deacon meetings. Please pay attention and come on time.
- English-speaking men's breakfast will be this Saturday, January 20, from
   10am at GiGi's Kitchen. The topic will be "journeying through the wall".
- 6. Church is going to update 2018 members directory. If you have update within the

- past one year or you are recent regular attendee to our church, please update or add your information on the draft directory in the lobby or you can contact brother Paul Song to update your information. Thank you.
- 7. Last Sunday's Chinese/English services attendance was 122.

#### **Prayer Items:**

- 1. Pray for our brothers and sisters to hunger for God's Word in 2018. Let's commit to reading through the entire Bible next year.
- 2. Pray for the speaker (Pastor Ron Meyers) and preparations of the 1/19-1/21 mission conference and for brothers and sisters to attend.
- 3. Pray for the TU/ORU student ministry as they welcome new students. Pray for the students' living situations, and salvation.
- 4. Pray for the families and ministries of Pastors, Elder, and deacons.
- 5. Pray for Linda & Daniel Gadd for their medical mission in Macau.
- 6. Angela, George and Joseph are all 12 graders currently applying to college. Pray that God guide them during this process.
- 7. Pray for the 2018 Short-term missions planning. Pray for the Lord to raise up team members.
- 8. Pray for those who will be visited during church visitation on 1/18, and for brothers and sisters to actively participate.
- Pray for Brother John Liu's steady job and the company's ability to receive new projects.
- 10. Pray for brother Sugin's business trip to Japan and for his project to finish promptly.
- 11. Pray for Auntie Grace's safe travels to Singapore from the end of January to the end of May.
- 12. Chihchin Pan and Pei Ren went to Taiwan to visit their relatives. Pray for safe travels.

### 講道大綱 Sermon Outlines:

- 1. 順服聖靈
- 2. 聖靈的引導
- 3. 靠聖靈行事